
PROTOKÓŁ NR XL/2021 
RADY GMINY JEŻOWE 

z dnia 25 maja 2021 r. 

z sesji 

Na podstawie §27 Statutu Gminy Jeżowe ( Dz. U z 2018, poz.4619, sporządza się protokół stanowiący 
urzędowy zapis przebiegu obrad i podejmowanych rozstrzygnięć. 

1) Otwarcie sesji. 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan M. Koc otworzył XL sesję Rady Gminy Jeżowe. 

2) Sprawdzenie  obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- W obradach uczestniczyli: Wójt Gminy Jeżowe Pan Marek Stępak, Zastępca Wójta Gminy Jeżowe Pan 
Michał Wasyliszyn, Sekretarz Gminy Jeżowe Pan Stanisław Szot, Skarbnik Gminy Jeżowe Pan Wiesław 
Łach, Kierownik OPS Jeżowe Pani M. Bolka, Radca Prawny Pan Tomasz Kida, Radni i sołtysi Gminy 
Jeżowe. W momencie logowania w obradach uczestniczyło 14 radnych. Następnie liczba radnych 
wzrosła do 15. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obradZał nr 1) 

3) Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

- Porządek obrad przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Jeżowe. Nie wniesiono uwag do 
przedstawionego porządku obrad.Pzrewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. W głosowaniu 
wzięło udział 14 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. ( zał nr 2) 

4)  Przyjęcie protokołu z obrad ostatniej sesji. 

- Protokół został wyłożony w biurze obsługi rady gminy oraz opublikowany w BIP Jeżowe. Nie zgłoszono 
uwag do protokołu. Protokół został przyjęty. 

5) Informacja o pracy Wójta Gminy za okres między sesjami. 

- Informację przedstawił Wójt Gminy Jeżowe i stanowi ona załącznik do protokołu ( zał nr 3) 

6) Informacja o pracach Komisji Rady Gminy za okres między sesjami. 

- w okresie miedzy sesjami obradowały następujące Komisje; 

- Komisja Rewizyjna w dniu 12.05.2021 

- Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sporu w dniu 17.05.2021 

- Komisja Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 
w dniach 05.05.2021 i 24.05.2021 

- Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Gminy w dniu 24.05.2021r. 

7)  Ocena zasobów pomocy społecznej za 2020r. Wystąpienie Kierownik OPS Jeżowe- Pani M. Bolka. 
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- Pani Małgorzata Bolka - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej  w Jeżowem przedstawiła informację 
w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej dla gminy Jeżowe za 2020r. Kierownik OPS – P. 
Małgorzata Bolka  omówiła poszczególne rodzaje pomocy z jakich korzysta społeczność w gminie, 
zwłaszcza nowe programy, zasady przyznawania pomocy materialnej i finansowej a także obowiązujące 
kryteria dochodowe. Ocena zasobów pomocy społecznej przygotowana została w oparciu o analizę 
lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. Ocena obejmuje osoby i rodziny korzystające z pomocy 
społecznej, rodzaje ich problemów oraz rozkład ilościowy. Przedstawia stan potrzeb i problemów 
społecznych spotykanych na terenie gminy Jeżowe i wynikające z tego zadania realizowane przez 
Ośrodek Pomocy Społecznej. Praca pracowników socjalnych w terenie i prowadzone na bieżąco 
rozeznanie w środowisku pozwoliły na sporządzenie  prognozy potrzeb na 2020r  Sporządzona zgodnie 
z ustawowymi wymogami ocena zasobów pomocy społecznej ma na celu podejmowanie racjonalnych 
działań na rzecz klientów  OPS w Gminie Jeżowe. Ocena zasobów pomocy społecznej odzwierciedla 
działalność OPS oraz jednostek współpracujących w realizacji zadań polityki społecznej.  Kierownik 
OPS zwróciła uwagę na konieczność współpracy wszystkich jednostek i placówek działających na rzecz 
poprawy poziomu życia rodzin korzystających z różnych form wsparcia Kierownik OPS podziękowała 
za współpracę samorządu  z Ośrodkiem Pomocy Społecznej. Informacja została dołączona radnym do 
materiałów na sesji w celu zapoznania się z materiałem  Informacja o ocenie zasobów pomocy 
społecznej za 2020r została przyjęta przez Radę Gminy Jeżowe. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji ( XL/260/21) 

- Projekt uchwały został przedstawiony i Przewodniczący Rady Gminy zarządził nad nim dyskusję. 

- sołtys Jan Sudoł zapytał o stowarzyszenie, które złożyło petycję oraz o sens rozpatrywania petycji. 

- Radca Prawny wyjaśnił, że nie ma znaczenia skąd stowarzyszenie jest. Jest ono zarejestrowane i złożyło 
petycję. Zgodnie z uchwałą o petycjach, Rada ma obowiązek się nią  zająć. 

- przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie  ( 
zał nr 4) 

9)  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji ( XL/261/21) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

- Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie  (zał nr 5) 

10) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji ( XL/262/21) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

- Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie. ( zał nr 6) 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielenia dotacji z budżetu gminy Jeżowe na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub gminnej ewidencji zabytków ( XL/263/21) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

- Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie (zał nr 7) 

12) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2021r ( XL/264/21) 

- Projekt uchwały odczytał i objaśnił Skarbnik Gminy Jeżowe Pan W. Łach. 

- Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 25.05.2021 wydała pozytywna opinię do projektu uchwały. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego projektu uchwały. W dyskusji nad 
projektem uchwały zabrali głos: 

- Radny J. Szewc, zapytał o miejsce pomnika wymienionego w projekcie uchwały. 
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- Radny J. Głuszak zapytał o budowę oświetlenia na boisku Sójkowa. Z tego co wiadomo stan boiska 
nie jest zadowalający. Może trzeba by się było zastanowić nad poprawą stanu  boiska. 

- Radna G. Szostecka zapytała o budowy dróg. Drogi są potrzebne. Ludzie mają jednak poczucie 
krzywdy. Drogi się buduje praktyczne w jednej miejscowości może dwóch. Komisja Rolnictwa dwa 
tygodnie temu objeżdżała drogi. Czy nie powinna być budowana droga przynajmniej jedna w każdej 
miejscowości? W sprawie budowy chodnika  wydaje się 300 tys na budowę chodnika w Podgórzu. 
Znalazły się na to pieniądze. Może inne drogi mogą na razie poczekać jeżeli można wybudować 
z pieniędzy gminnych trochę chodnika. 

- Sołtys J. Sudoł - słowa radnej z Jaty to prawda. Mieliśmy nadzieje, że chodnik powstanie. Po 
przedstawionych zmianach budżetowych widać, że jest milion złotych, który można było dać na ten 
chodnik. To jest kilometr chodnika. Robi się projekty na drogi, których nie ma. Dokłada się 60 tyś i 200 
przeznacza się na chodnik. Dajcie bezpiecznie żyć Jacie i Sójkowej. 

- Radny R. Łyko przypomniał, ile rzeczy zostały wykonane w latach ubiegłych w Jacie, Sójkowej 
i Zalesiu. To nie jest tak, że nikt się nie stara o chodnik. Nie można z budżetu wyłożyć całej kwoty na 
chodnik przy drodze wojewódzkiej. W Podgórzu chodzi o połączenie chodnika z nowo wybudowanym 
rondem. 

- Radny A. Kołodziej przypomniał, że projekt uchwały zmian budżetowych to projekt pro-rozwojowy. 
Muszą być projekty, aby móc partycypować w różnych projektach. Te projekty są dla każdego sołectwa. 
Gmina musi być przygotowana na różne zadania. Chodnik w Jacie w stosownym czasie  będzie . 
Wszystko zależy od województwa. 

- Radny E. Ciak to prawda co mówiła Sołtys i Radna z Jaty. Problem polega na czym innym. 
Województwo ma strategię rozwoju. Nowa perspektywa unijna na lata 2021-2027 obejmuje drogi 
wojewódzkie. Wierzę, że będzie to robione kompleksowo. Niepotrzebnie przyjeżdżają politycy 
i telewizja.. Nakręcają ludzi. Rozbudza się nadzieję. Ludzie wierzą, że ten chodnik będzie już. Budżet 
Gminy Jeżowe nie jest w stanie tego udźwignąć. Dlatego następuje rozczarowanie. Na chodnik 
kompleksowo potrzeba co najmniej minimum 10 limonów. Róbmy to co jesteśmy w stanie zrobić. 
Podziękował, za dotację dla miejscowości Sójkowa. 

- Radny B. Świątek zapytał na jakie auto będzie budowany garaż przy OSP w Zalesiu. Od lat dopomina 
się również o łazienki dla OSP Zalesie. Czy nie ma możliwości zabezpieczenia środków na to zadanie. 

- Radny M. Bajek wyjaśnił, że  budowa garażu w Nowym Narcie to garaż dla samochodu Dziennego 
Domu Pobytu, który to złożył wniosek do PEFRON. Ten samochód będzie służył do wożenia seniorów 
a w przyszłości może sportowców i dzieci. 

- Radny J. Głuszak, jak wiadomo chodniki przy drodze wojewódzkiej są potrzebne na całej długości. 
Przez tę drogę przebiega prostopadle droga S19. Konieczne jest wykonanie chodnika od rodna. Projekt 
był przygotowany jeszcze za poprzedniego Wójta. To, że teraz budują S19 spowodowało, że nastąpiło 
przyspieszenie. Z województwem współpracuje się trudno. 
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- Wójt Gminy M. Stępak. Zarzuty, że nic się nie robi w niektórych miejscowościach wydają się nie na 
miejscy. Wystarczy przejrzeć budżety z poprzednich lat  aby zobaczyć, że jest realizowany program 
z którym Wójt szedł do wyborów. Realizacja poszczególnych inwestycji jest możliwa po przygotowaniu 
dokumentacji. O tym każdy wie.Wiele inwestycji przez ostatnie 4 lata zrealizowano w miejscowości 
Jata. To dotyczy każdej miejscowości. .Ujęte w tych zmianach budżetowych inwestycje są znaczące. 
Zabezpieczane są środki na projekty do realizacji w nowej perspektywie finansowej. Każdy z nas ma 
nadzieje na realizację tych przedsięwzięć. Inwestycje nowe, dotyczą całej gminy. Będą jeszcze inne np. 
elewacja Świetlicy w Zalesiu, droga w Jacie. Budowa Garażu- składany był wniosek na zakup busa. Jest 
duże prawdopodobieństwo, że środki te otrzymamy. Pojawia się projekt na wykonanie wielofunkcyjnego 
budynku GCK. SSM, biblioteka I dzienny dom pomocy dla seniorów..Uporządkowanie gospodarki 
wodno -ściekowej. budują się ludzie i konieczne są  nowe projekty na wykonanie sieci wodno-
kanalizacyjnej. Pomnik dla mieszkańców, którzy zostali podjęci z byłego cmentarza na Górach 
Kościelnych podczas budowy S19 jest rzeczą konieczną. Te prochy zostały złożone na cmentarzu 
w Jeżowem. Projekt  pomnika zostanie radnym przedstawiony. Temat boiska w Sójkowej jest sprawą do 
dalszych działań, natomiast oświetlenie jest konieczne aby członkowie klubu mogli trenować a mogą to 
czynić dopiero wieczorem. Droga 861 jest drogą wojewódzką i zadanie własne województwa. 
w ubiegłym roku daliśmy więcej na chodnik niż województwo. trzeba zabezpieczyć środki i w odcinkach 
newralgicznych wykonać chodnik. Wiele uczynić się da nie kłócąc się a rozmawiając. Wójt wniósł  
o przyjęcie zmian w budżecie gminy. 

- Wobec wyczerpania tematu Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. Głosowało 14 radnych. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie ( zał nr 8) 

13) Podjęcie uchwały w sprawie dokonaia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Jeżowe na 
lata 2021-2035 ( XL/265/21) 

- Projekt uchwały odczytał i objaśnił Skarbnik Gminy Jeżowe Pan W. Łach. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

- Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie ( zał nr 9) 

14) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 
WojewództwaPodkarpackiego na realizację zadania pn." Remont (odnowa) drogi wojewódzkiej nr 
861 Bojanów-Jeżowe-Kopki w m. Jeżowe - budowa chodnika" (XL/266/21) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

- Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie ( zał nr 10) 

15) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 
WojewództwaPodkarpackiego na realizację zadania pn" Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 
861 Bojanów-Kopkipolegająca na budowie ścieżki rowerowej z dopuszczeniem ruchu pieszych w msc 
Jata"( XL/267/21) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusje nad przedstawionym projektem uchwały. 

- Nie było uwag do projektu uchwały. Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 11) 

16) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Podkarpackiemuw 
zakresie wykonania aktualizacji dokumentacji na zadanie " Remont (odnowa0 drogiwojewódzkiej nr 
861 Bojanów-Jeżowe-Kopki w m.Jeżowe-Budowa Chodnika"( XL/268/21) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusje nad przedstawionym projektem uchwały. 

- Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie ( zał nr 12) 
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17) Podjecie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla instytucji kultury Gminne 
CentrumKultury w Jeżowem (XL/269/21) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego projektu uchwały. 

- Radny A. Kołodziej zapytał o wyjaśnienie sprawy biblioteki w Nowym Narcie. 

- Radny M. Bajek- radny z Nowego Nartu wyjaśnił że biblioteka w Nowym Narcie będzie się mieściła 
w Ośrodku Zdrowia, który na chwilę obecną jest zamknięty bo nie ma lekarza. Stara szkoła, gdzie 
obecnie mieści się biblioteka nie ma możliwości być remontowana. GCK otrzymało dofinansowanie na 
bibliotekę. Uchwała ma zabezpieczyć wkład własny Gminy w to przedsięwzięcie. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie (zał nr 13) 

18) Wolne wnioski i zapytania. 

- Radny K. Borek podziękował za poparcie dla uchwały w sprawie budowy chodnika w Podgórzu. 
Zwrócił się do radnych o wspólną pracę dla wybudowania chodnika przy drodze wojewódzkiej. 

- Radny A. Kołodziej zapytał czy koszenie mienia gminnego już ruszyło. 

- Sołtys Z. Nowak zapytał o drogę Maziarnia - Zalesie. Czy gmina Jeżowe będzie uczestniczyć 
w naprawie drogi. Również zapytał o możliwość dofinansowania przez gminę poprawy drogi koło 
szkoły. 

- Sołtys J. Sudoł. zapytał czy Komisja Rolnictwa jest władna aby wyegzekwować, która droga ma być 
zrobiona.Komisja dokonała również podziały funduszy dla Spółki Wodnej. Na jego działce kilka 
miesięcy temu Komisja była ale w protokole z Komisji nie została wskazana. Przypomniał o tym, że na 
cmentarzu w Jacie spoczywa żołnierz, który brał udział w bitwie pod Monte Casino a nie ma nawet 
tablicy upamiętniającej. Zapytał również kiedy odbędzie się przetarg w Urzędzie Wojewódzkim na 
chodnik w Jacie. 

- Radny J. Głuszak poprosił o poprawę studzienek na drodze 861, które w wyniku eksploatacji się 
zapadają. 

- Radny R. Łyko zwrócił uwagę, że nigdy nie była podnoszona sprawa osoby spoczywającej na cmentarzu 
w Jacie. Inicjatywa powinna należeć do księdza i osób z Jaty, które powinny wyjść z inicjatywą. 

- PrzewodnicząCy Rady Gminy Jeżowe Pan M. Koc złożył życzenia z okazji przypadającego dnia 
samorządowca. 

- Wójt Gminy w sprawie drogi Maziarnia potwierdził, że jest decyzja o partycypacji gminy Jeżowe 
w kosztach naprawy tej drogi. Co do drogi gminnej na wysokości świetlicy to jest wykonawca do 
dostarczania kruszywa, drogi będą poprawiane. Studzienki na drodze wojewódzkiej były zgłaszane. 
Temat będzie ponowiony. Przetarg na chodnik w Jacie przeprowadzany przez Województwo odbędzie 
się 28 maja. Wójt Gminy złożył życzenia z okazji Dnia Samorządowca dziękując za wykonywana pracę. 

19) Zamknięcie obrad. 

- Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jeżowe zamknął XL sesję. 

- Protokołowała: Renata Krawiec 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
 
 

Marian Koc 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 1 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “XL sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 15 radnych, 
natomiast 0 radnych było nieobecnych.  
 
Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji. 
 
Lista obecności była następująca: 
 
Obecni radni: 
1.Mirosław Bajek  
2.Bogdan Bednarz  
3.Krzysztof Borek  
4.Eugeniusz Ciak  
5.Barbara Fusiek  
6.Józef Głuszak  
7.Edward Koc  
8.Marian Koc  
9.Andrzej Kołodziej  
10.Roman Łyko  
11.Henryk Olko  
12.Jacek Puzio  
13.Józef Szewc  
14.Grażyna Szostecka  
15.Bogdan Świątek    
 
 
Nieobecni radni: 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika  
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “XL sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 15 radnych, 
natomiast 0 radnych było nieobecnych.  
 
Szczegóły obecności radnych podczas sesji przedstawia poniższa 
tabela. 
 

Imię i nazwisko radnego 
Data i godzina 

logowania 
Data i godzina 
wylogowania 

1. Mirosław Bajek  25.05.2021 10:02:58 25.05.2021 13:34:35 

2. Bogdan Bednarz  25.05.2021 10:02:58 25.05.2021 13:34:35 
3. Krzysztof Borek  25.05.2021 10:02:58 25.05.2021 13:34:35 
4. Eugeniusz Ciak  25.05.2021 10:03:02 25.05.2021 13:34:35 
5. Barbara Fusiek  25.05.2021 10:02:58 25.05.2021 11:14:32 
6. Józef Głuszak  25.05.2021 10:03:01 25.05.2021 13:34:35 
7. Edward Koc  25.05.2021 10:02:59 25.05.2021 13:34:35 
8. Marian Koc  25.05.2021 10:02:57 25.05.2021 13:34:35 
9. Andrzej Kołodziej  25.05.2021 10:03:00 25.05.2021 13:34:35 

10. Roman Łyko  25.05.2021 10:02:58 25.05.2021 13:34:35 
11. Henryk Olko  25.05.2021 10:08:00 25.05.2021 13:34:35 
12. Jacek Puzio  25.05.2021 10:02:57 25.05.2021 13:34:35 
13. Józef Szewc  25.05.2021 10:02:59 25.05.2021 13:34:35 
14. Grażyna Szostecka  25.05.2021 10:02:59 25.05.2021 13:34:35 
15. Bogdan Świątek  25.05.2021 10:02:58 25.05.2021 13:34:35 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 2 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Przedstawienie i 
zatwierdzenie porządku obrad sesji”. Wniosek został przyjęty 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 25.05.2021 10:06:35 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 4 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XL/260/21 “Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji” 
została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem 
przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 25.05.2021 10:40:06 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 5 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XL/261/21 “Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji” 
została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem 
przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 25.05.2021 10:42:24 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 6 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XL/262/21 “Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji” 
została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem 
przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 25.05.2021 10:44:38 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 7 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XL/263/21 “Uchwała w sprawie zasad udzielania 
dotacji z budżetu gminy Jeżowe  na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków  lub gminnej ewidencji zabytków” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 25.05.2021 10:55:59 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 8 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XL/264/21 “Uchwała w sprawie dokonania zmian w 
budżecie gminy Jeżowe na 2021r” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 25.05.2021 12:32:14 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 9 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XL/265/21 “Uchwała w sprawie dokonania zmian w 
wieloletniej prognozie finansowej Gminy Jeżowe na lata 2021-2035” 
została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem 
przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 25.05.2021 12:41:32 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 10 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XL/266/21 “Uchwała w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej  Samorządowi Wojewódtwa Podkarpackiego  na realizację 
zadania pn" Remont ( odnowa) drogi wojewódzkiej nr 861  Bojanów-
Jeżowe-Kopki w m. Jeżowe - budowa chodnika” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 25.05.2021 12:58:31 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 11 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XL/267/21 “Uchwałą w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej   Samorządowi Województwa Podkarpackiego   na 
realizację zadania pn"   Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 861 
Bojanów- Kopki  polegająca  na budowie ścieżki rowerowej z 
dopuszczeniem ruchu pieszych w msc. Jata  ” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 25.05.2021 13:01:19 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 12 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XL/268/21 “Uchwała w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej  Województwu Podkarpackiemu w zakresie wykonania  
aktualizacji dokumentacji na zadanie " Remont (odnowa) drogi 
wojewódzkiej nr 861  Bojanów-Jeżowe-Kopki  wm. Jeżowe- budowa 
chodnika” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 14, 
jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 25.05.2021 13:03:32 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 13 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XL/269/21 “Uchwała w sprawie udzielenia dotacji 
celowej  dla instytucji kultury Gminne Cenntrum Kultury w Jeżowem” 
została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem 
przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 25.05.2021 13:08:14 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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